
ABS+PC高抗冲合金塑料

产品名称 ABS+PC高抗冲合金塑料

公司名称 东莞市华韵塑胶原料有限公司

价格 18.00/kg

规格参数 PC+ABS:德国拜耳
T85:德国科思创
高冲击:合金塑料

公司地址 东莞市樟木头镇奥园塑金国际8栋214

联系电话 0769-87600377 13556776933

产品详情

ABS+PC高抗冲合金塑料

科思创PC/ABS        FR2000

科思创PC/ABS        FR2010

科思创PC/ABS        FR3000

科思创PC/ABS        FR3005

科思创PC/ABS        FR3030

科思创PC/ABS        T45

科思创PC/ABS        T45 PG

科思创PC/ABS        T65

科思创PC/ABS        T65 XF

科思创PC/ABS        T85 XF

沙伯基础PC/ABS    C1100

沙伯基础PC/ABS    C1110

沙伯基础PC/ABS    C1110HF



沙伯基础PC/ABS    C1200

沙伯基础PC/ABS    C1200HF

沙伯基础PC/ABS    C2100

沙伯基础PC/ABS    C2800

沙伯基础PC/ABS    C2950

沙伯基础PC/ABS    C2950HF

沙伯基础PC/ABS    C6200

沙伯基础PC/ABS    C6600

典型应用范围:

1.汽车内外饰：仪表板，饰柱，仪表前盖，格栅，内外饰件 

2.商务设备机壳和内置部件：笔记本/台式电脑，复印机，打印机，绘图仪，显示器 

3.电信，移动电话外壳，附件以及智能卡（SIM卡）： 

4.电器产品，电子产品外壳，电表罩和壳体，家用开关，插头和插座，电缆电线管道 

5.家用电器，如洗衣机，吹风机，微波炉内外部件等。

PC / ABS is a kind of modified engineering plastics synthesized by mixing. Among them, PC is polycarbonate, ABS is
acrylonitrile (a) , Butadiene (b) and styrene (s) copolymer. This kind of modified plastics has better performance than
PC and ABS, for example, impact resistance, heat resistance, hardness and so on. ABS Plastics, features: 1. Good
comprehensive properties, high impact strength, chemical stability, good electrical properties. 2, with 372 plexiglass
fusion good, made of two-color plastic parts, and can be surface chrome plating, spray paint treatment. 3. High
Impact Resistance, high heat resistance, flame retardant, reinforced, transparent grade. 4, mobility than HIPS a little
worse than Pmma, PC, good flexibility. PC / ABS, Polycarbonate and acrylonitrile-butadiene-styrene copolymers and
blends, are thermoplastic plastics made from Polycarbonate and polyacrylonitrile alloys that combine the best
properties of both materials. PC / ABS is a kind of modified engineering plastics synthesized by mixing. Among them,
PC is polycarbonate, ABS is acrylonitrile (a) , butadiene (b) and styrene (s) copolymer. The properties of the modified
plastics are better than those of Pc and ABS
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